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Midnight Sun 極晝  
for Percussion Quartet 

 

Percussion I : 
5 Tom-toms (TToms) + 2 bongos (Bng.) (low to high) 
2 Brake drums (BrD.) (high and low) 
Castanets (Cas.) 

 

 
 

Percussion II : 

5 Temple blocks (TBlo.) + 2 Wood blocks (WBlo.) (low to high) 
Bass Drum (BaD.) 
Suspended Cymbal (SCym.) 
Claves (Cla.) 
Triangle  (Tri.) (high) 

 

 
 

Percussion III : 
5 Temple blocks (TBlo.) + 2 Woodblocks (WBlo.) (low to high) 
2 Ratchets (Small and Large) (S. Rat. and L. Rat.) 
Suspended Cymbal (SCym.) 
Tambourine (Tamb.) 

 

 
 

Percussion IV : 
5 Tom-toms (TToms) + 2 Bongos (Bng.) (low to high) 
2 Cowbells (Cowb.) (high and low) 
Slapstick (Slap.) 
Tam-tam (TTam) 

 

 
 

w/ SDS: with snare drum sticks 
w/ RM: with rubber mallets 
w/ TB: with triangle beater 

w/ WM: with wood mallets 
w/ BDB: with bass drum beater 

w/ TTB: with tam-tam beater 
w/ H: with hands 

 
 
Program Note  / 樂曲解說  : 
 

The idea for this piece came from non-stop rainy weather, which lasted for weeks during the spring in Ann 
Arbor, Michigan.  It was the first time in my life that the rain looked like the metal bars of a jail.  There was 
nothing I could do but to write a sunny piece as my prayer. 

 
The midnight sun is a phenomenon that occurs north of the Arctic Circle and south of the Antarctic Circle, 

where, because of the tilt of the earth, the sun remains above the horizon for twenty-four hours on at least one day 
per year.  In places where it occurs, there are usually continuous celebrations on that day.  I have never 
experienced the midnight sun, but this piece is meant to be bright, exciting and powerful. 
 
 寫作此曲的靈感來自 2006年春季，一場在美國密西根州安娜堡市連續下了好幾個星期
的雨。那是我第一次覺得，這雨就像監獄的鐵欄般，狠狠地將我鎖了起來。我什麼都做不

了，只能寫這首充滿陽光的作品來祈求天晴。  
 
 「極晝」是一個在北極的北方與南極的南方才會發生的自然現象。由於地球傾斜的角

度，每年至少有一天太陽會連續高掛天空長達  24 小時。當極晝發生時，當地會有持續的
慶祝活動。我從沒經歷「極晝」，但想藉此曲表達極晝帶來的光明、興奮與強大的力量。 

 
Duration: approximately 6 minutes 45 seconds 
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